
 

Vragen SP Rondvraag Raadscommissie Ruimte en Economie, dd 12 september 2018 

Parkmanagement 3.0 

(heeft mogelijk ook/of betrekking op de raadscommissie Bestuur en Middelen) 

In de begroting van 2018 is voor het ondersteunen van Parkmanagement 3.0 een bedrag van 50.000 

euro per jaar opgenomen. De begroting 2018 is overigens gewijzigd door een amendement van VVD 

en Juist495. 32.200 euro van dit bedrag wordt sowieso uitgekeerd, de overige 17.800 indien zich 

meer bedrijven via BIZ-en bij Parkmanagement 3.0 aansluiten. Hierover willen we de volgende vraag 

stellen; 

-          Is er reeds geheel of gedeeltelijk aan de voorwaarden voldaan om de 17.800 euro uit te 

keren? 

-          Klopt het dat Parkmanagement 3.0 in eerste instantie eigenlijk om een structurele 

bijdrage van 65.000 euro per jaar heeft gevraagd en zo ja, waarom is dit bedrag verlaagd 

naar 50.000 euro per jaar? 

Parkmanagement 3.0 is er inmiddels aan toe om volgende stappen te zetten. Men merkt dat het 

budget van 50.000 euro wellicht te krap is. Ook in de raad spelen gevoelens dat dit het geval zou 

kunnen zijn gezien de weliswaar ingetrokken motie van VVD en Juist495 van 15 juni 2017. Hierover 

willen wij de volgende vragen stellen; 

-          Klopt het dat Parkmanagement 3.0 een hogere bijdrage wenst? 

-          Bent u in gesprek met Parkmanagement 3.0 over een hogere bijdrage en zo ja, kan de 

raad hierover een voorstel verwachten? 

Bruekers Moeselpeelweg  

Onlangs werd bekend dat de heer Bruekers persoonlijk failliet is verklaard nadat dit met zijn bedrijf 

BM-recycling in 2016 reeds gebeurde. Bruekers bezat onder andere panden aan de Moeselpeelweg 

en de Scheepsbouwkade. Hierover willen wij de volgende vragen stellen; 

-          Welke gevolgen heeft dit faillissement voor de gemeente Weert. Kunnen de 

saneringskosten aan de Moeselpeelweg nu bijvoorbeeld nog verhaald worden en hoe zit het 

met het eigendom van zijn panden? 

De saneringswerkzaamheden aan de Moeselpeelweg zijn uitgevoerd en de gemeente wil het terrein 

voor natuurontwikkeling gaan gebruiken. Hierover willen wij de volgende vragen stellen; 

-          Was de sanering aan de Moeselpeelweg succesvol, is het gelukt om alle 

bodemverontreiniging te verwijderen? 

-          Wordt het terrein nog gemonitord, bedoelende, is er nazorg om eventuele 

verontreinigingsresten die zich ondergronds kunnen verplaatsen in de gaten te kunnen 

houden? 
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